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Bijiage(n) Geen

onderwerp Beantwoording schriftelijke vragen van de fracties van D66 en VVD over
dreigend drinkwatertekort

Geachte heer, mevrouw,

Op 18 mei 2025 ontvingen wij schriftelijke vragen van de fracties van D66 en VVD over dreigend 
drinkwatertekort.
Onderstaand treft u de beantwoording aan.

Vraag 1
Heeft het college sinds december 2023 nieuwe signalen ontvangen van PWN of andere partijen 
over mogelijke knelpunten in de drinkwatervoorziening binnen Haarlemmermeer?

Antwoord:
Nee, er zijn door drinkwaterpartijen geen aanvullende knelpunten naar voren gebracht.

Vraag 2
Zijn (toekomstige) woningbouw- en bedrijventerreinprojecten in kaart gebracht op hun impact 
op de drinkwatervoorziening, en is er risico op vertraging door beperkte capaciteit?

Antwoord:
Nee, die zijn niet in kaart gebracht aangezien veel van de genoemde projecten een lange 
looptijd hebben met een startdatum die ligt voor het bekend worden van de 
drinkwaterbeschikbaarheidsproblematiek. Op dit moment is er voor woningbouw nog geen 
sprake van vertraging of beperkte capaciteit. Voor grote bedrijfsmatige en/of industriële 
aansluitingen gaat het drinkwaterbedrijf PWN wel in gesprek of een bedrijf ook gebruik kan 
maken van water van een lagere kwaliteit dan drinkwaterkwaliteit.
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Vraag 3
Hoe houdt de gemeente in haar ruimtelijke ordening en woningbouwplanning rekening met de 
beperkte beschikbaarheid van drinkwater? Bijvoorbeeld bij de locatiekeuze, fasering of uitgifte 
van gronden?

Antwoord:
Wij hanteren op dit moment de beschikbaarheid van drinkwater niet als overweging in 
locatiekeuze of gronduitgifte.

Vraag 4
Welke eisen of stimulansen hanteert de gemeente richting ontwikkelaars om drinkwater 
besparende technieken toe te passen bij nieuwbouwprojecten?

Antwoord:
Beperking van drinkwatergebruik is één van de projectdoelstellingen van Lincolnpark in 
Hoofddorp. Hier worden ontwikkelaars op duurzaamheid uitgedaagd. Zij kunnen per woning 
een duurzaamheidsbonus verdienen.

Vraag 5
Wordt er gewerkt aan een eigen gemeentelijke waterbesparingsstrategie, aanvullend op het 
beleid van drinkwaterbedrijven en het Rijk?

Antwoord:
Nee, er is geen gemeentelijke waterbesparingsstrategie en deze is ook niet in ontwerp.

Vraag 6
Overweegt het college lokale bewustwordingscampagnes in aansluiting bij of uitbreiding van 
landelijke campagnes om het waterbewustzijn te vergroten?

Antwoord:
Wij verlenen een subsidie aan NMCX Centrum voor Duurzaamheid om bewoners te stimuleren 
duurzaam met water om te gaan en te bergen op eigen terrein, bijvoorbeeld door een regenton 
in de tuin te zetten. Verder zijn geen lokale of regiogebonden acties gepland.

Vraag 7
Heeft de gemeente eigen meetgegevens of inzichten in het waterverbruik van huishoudens en 
bedrijven in Haarlemmermeer? Zo ja, wat zeggen deze gegevens over de huidige en toekomstige 
drinkwaterzekerheid?

Antwoord:
Nee, wij hebben geen meetgegevens. Het drinkwaterverbruik wordt bijgehouden door de 
drinkwaterbedrijven.

Vraag 8
Herkent het college de urgentie zoals geschetst in het rapport van de Algemene 
Rekenkamer? Ziet het college aanleiding om aanvullend of aangescherpt beleid te ontwikkelen?

Antwoord:
Wij herkennen de urgentie die in het rapport van de Algemene Rekenkamer wordt geschetst, 
deze verschilt wel per regio. In onze regio zijn al maatregelen uitgevoerd om tot 2035 de 
drinkwatervoorziening veilig te stellen, zoals ook blijkt uit het rapport van de metropoolregio
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Amsterdam (MRA)1. Wij zien nog geen aanleiding om aangescherpt beleid te ontwikkelen, 
omdat wij van mening zijn dat regels voor drinkwaterbesparend bouwen landelijk opgepakt 
zouden moeten worden.

Vraag 9
Welke stappen is het college bereid te zetten om de gemeenteraad structureel en proactief te 
informeren over de risico's, ontwikkelingen en beleidskeuzes rond de drinkwatervoorziening, 
zodat de raad zijn kaderstellende en controlerende rol op dit thema kan vervullen?

Antwoord:
Wij blijven in gesprek met andere partijen in de waterketen, zoals het drinkwaterbedrijf PWN. 
Als daaruit relevante ontwikkelingen en beleidskeuzes blijken zullen we die met de raad delen.

Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

1 https://www.metropoolregioamsterdam.nl/wp-content/uploads/2025/03/Verkenning-De-
ruimterMke-impact-van-drinkwater-in-de-Metropoolregio-Amsterdam.pdf


